
Zápis z on-line rozhovoru předsednictva 14.10.2020 

Přítomní: Nosková, Kytlicová, Teperová, Mlynařík, Zagóra 

 

1) Podzimní schůze spolku 

 Předsednictvo jednalo o možnosti konání členské schůze Svazu chovatelů Shagya araba v ČR 

v plánovaném termínu 14.11.2020. S ohledem na vládní opatření a situaci v ČR bylo 

rozhodnuto, že se tato schůze konat nebude a další termín bude stanoven v nejbližší možné 

době. 

 Předsednictvo bude informovat o dění ve svazu za uplynulý rok na webových stránkách 

svazu, případně bude informace rozesílat členům mailem.  

(např. bilance přehlídky 2020, zápisy do PK, hříbata 2020, …) 

 

2) Přijímání nových členů 

 Předsednictvo eviduje od začátku roku 2020 několik přihlášek do tohoto spolku. 

S ohledem na nemožnost uspořádat členskou schůzi rozhodlo předsednictvo přijmout za členy 

jmenovitě:  

Zuzana Bělochová - přispívající člen 

Majerová Lenka -  přispívající člen 

Běhavá Petra - řádný člen 

Taylor Kateřina - řádný člen 

Krušinová Sarah Ennie - přispívající 

O schválení členství těchto osob rozhodne členská základna dodatečně na nejbližší 

členské schůzi. 

 

3) Vedení PK 

 Předsednictvo vzalo na vědomí žádost Radka Kavky o předání vedení plemenné knihy 

Shagya araba v ČR. Pro další vedení PK byla navržena Ing. Blanka Kytlicová. Ta s převzetím 

souhlasí, předsednictvo jednohlasně tuto volbu schválilo a PK převezme od 1.11.2020.  

 Předsednictvo zajistí provedení změn na příslušných formulářích a bude informovat o 

změně ÚEK. 

 

 

       zapsal :Adam Zagóra 


